
 
 
Svar på interpellation om vikten av tätortsnära grönområden kring 
Hemmesta. 
 
Tack Hanna och Filip för er interpellation i detta högaktuella ärende. 
 
Det finns många olika skäl till varför man väljer att leva och bo i Värmdö. Vissa tycks 
tro att den senaste befolkningsökningen beror på skattesänkningar, andra att det 
beror på närheten till naturen.  
 
För egen del var det min dåvarande sambo som hittade ett radhus som vi gillade, 
med en skola och livsmedelsaffär på nära håll. Att kommunen hade hög skatt och 
nära till tallskog var inte en del av vår ekvation. Orsakerna skiljer sig alltså mellan 
kommuninvånarna. Vi är alla olika och vi behöver därför bygga ett samhälle där vi 
tillgodoser så många behov som möjligt.  
 
Som interpellanterna är medvetna om kommer arbetet med att revidera 
översiktsplanen att påbörjas under nästa mandatperiod. Den gällande planen från 
2011 togs i bred enighet mellan olika politiska partier, även Miljöpartiet.  
 
 
Svar på era direkta frågor: 
 
- Anser du att det bör finnas ett skyddat tätortsnära grönområde i 

Hemmesta? 
 
Jag anser att det är viktigt att alla människor har tillgång till ett grönområde på rimligt 
avstånd från sin bostad. 
 
- Vill du utreda möjligheten att skapa ett naturreservat i Hemmesta 

storskog? 
 
Liberalerna vill stärka tillgängligheten och öka antalet naturreservat inom kommunen. 
Idag tycker jag inte att det är aktuellt att föregå ett nytt översiktsplanearbete genom 
att peka ut det ena eller andra området. Det finns områden som skulle kunna vara 
aktuella. Horsten är ett sådant område, Hemmesta storskog är ett annat.  
 
 
- Finns en vilja hos Alliansen att köpa mark i Hemmesta storskog för att 

bilda ett naturreservat? 
 
I dagsläget finns inga planer på att köpa mark i Hemmesta storskog, däremot tycker 
vi det är viktigt att det planeras för grönområden i anslutning till bostäderna som ska 
byggas i Hemmesta.   
 
Fredrik Sneibjerg (L) 
Ordförande i kommunstyrelsens planutskott 


